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Protokół Nr XXI.2016 

z obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 28 kwietnia 2016 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1405 

otworzył obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 11 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Katarzyna 

Goździewska, Pan Przemysław Mirosz, Pan Jan Papis, Pani Edyta Woźniakowska) i uznał 

prawomocność obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie  

do porządku obrad punktu: 

 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi w 2015 roku, jako punkt nr 5, 

 Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok dla Gminy Halinów, jako punkt nr 6, 

 Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy 

Halinów”, jako punkt nr 11, 

 Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy 

Halinów”, jako punkt nr 12, 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania Wnioskodawcy do usunięcia 

naruszenia prawa uchwałą w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Halinów – część A i C, gmina Halinów, jako punkt nr 19. 

Na salę wszedł radny Pan Jan Papis. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, Pani Katarzyna 

Goździewska. 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 kwietnia 2016 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 kwietnia 2016 roku. 
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Porządek obrad XXI sesji w dniu 28 kwietnia 2016 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa. 

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi  w 2015 roku.  

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok dla Gminy Halinów.  

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego wyróżnienia 

„Zasłużony dla Gminy Halinów” – Druk Nr 180 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego wyróżnienia 

„Zasłużony dla Gminy Halinów” – Druk Nr 181 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 174 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 175 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej – Druk Nr 176 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Strategii Zrównoważonego 

Rozwoju Gminy Halinów na lata 2016-2025 – Druk Nr 177 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie oceny aktualności Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Halinów oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego – Druk Nr 178 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie odstąpienia od sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stary Konik – część A, 

gmina Halinów – Druk Nr 179 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia wezwania 

Wnioskodawcy do usunięcia naruszenia prawa uchwałą w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Halinów – część A i C, gmina Halinów  

– Druk Nr 182 

20. Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 stycznia  

2016 roku. 

21. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 lutego  

2016 roku. 

22. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

10 marca 2016 roku. 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

18 marca 2016 roku. 

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

25. Zamknięcie sesji.    
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4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 1 kwietnia 2016 roku  

do 28 kwietnia 2016 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 35 umów oraz 9 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 02.04.2016 r.: 

 Obchody Światowego Dnia Wody, 

 Spotkanie wielkanocne – Związek emerytów i rencistów, 

 06.04.2016 r. – Wizyta Wicewojewody Pana Sylwestra Dąbrowskiego dotycząca kontroli  

Programu 500+ (Autobus 500+), 

 07.04.2016 r. – Podpisanie porozumienia w sprawie projektu partnerskiego dotyczącego 

współpracy Miast i Gmin na rzecz realizacji projektu „Wybierzmy rower – partnerstwo dla 

rozwoju komunikacji niskoemisyjnej WOF”, 

 08.04.2016 r. – Posiedzenie Rady Nadzorczej Spółki Eko-Inwestycja, 

 14.04.2016 r. – Spotkanie z Panem Pawłem Mazurkiewiczem w Ministerstwie Energii  

w sprawie rozwoju sieci gazyfikacyjnej w Gminie Halinów, 

 18-19.04.2016 r. – XXX Zgromadzenie Ogólne Związku Gmin Wiejskich, 

 21.04.2016 r. – Spotkanie z Sekretarzem Stanu Markiem Zagórskim w Ministerstwie Skarbu 

Państwa, 

 22.04.2016 r. – Oficjalne otwarcie nowej siedziby Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Halinowie, w budynku przy ul. Mickiewicza 23, 

 25.04.2016 r. – Posiedzenie Kapituły Wyróżnień, która pozytywnie zaopiniowała złożone 

wnioski dotyczące nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów”. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poprosił, by uzupełnienie sprawozdania przez 

Zastępcę Burmistrza Halinowa w postaci przedstawienia informacji dotyczących działań 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie, nastąpiło w punkcie nr 24 – Odpowiedzi 

na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. W przypadku, gdy Zastępca Burmistrza Halinowa nie 

będzie mógł uczestniczyć w obradach, sprawozdanie zostanie przedstawione na kolejnej 

zwyczajnej sesji. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 przeniesieniu siedziby Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz realizacji Programu 

500+; do dnia 28 kwietnia wpłynęły 1103 wnioski w sprawie przyznania prawa do 

świadczeń wychowawczych; pierwsze środki finansowe, które zostaną wypłacone 

opiewają na kwotę ok. 27 000,00 zł; 

 naborze na stanowisko głównej księgowej w MOPS-ie, wpłynęły 4 oferty, na rozmowę 

kwalifikacyjną zgłosiły się 3 osoby, w wyniku zakończenia procedury naboru – nie został 

wybrany żaden kandydat. 

Ponadto Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował o spotkaniu  

w Ministerstwie Środowiska wraz z Wicemarszałek Senatu Panią Marią Koc, która aktywnie 

udziela się i pomaga Gminie Halinów w kwestii wstrzymania budowy składowiska odpadów na 

terenie Gminy Zielonka, w bliskim sąsiedztwie z Michałowem. Burmistrz Halinowa podziękował 

Wicemarszałek Senatu za okazywaną pomoc oraz wsparcie. Następnie w ramach uzupełnienia 

swojego sprawozdania, Burmistrz Halinowa wyjaśnił, że podpisane w Józefowie porozumienie 

dotyczy budowy ścieżek rowerowych w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

(ZIT). Jest pomysł, by wniosek o dofinansowanie na realizację projektu złożyło wspólnie kilka 

Gmin: Halinów, Wiązowna, Józefów, Otwock, Sulejówek oraz Karczew.  
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Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz Halinowa podziękował wszystkim organizatorom 

Jarmarku w Okuniewie oraz zaprosił wszystkich obecnych na uroczystość z okazji Święta Miasta 

i Gminy Halinów, która odbędzie się 2 maja br. na boisku przy ulicy Wesołej w Długiej 

Kościelnej. 

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Halinów  

z organizacjami pozarządowymi w 2015 roku  

Sprawozdanie3 z realizacji programu współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi w 2015 roku przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej Kierownik 

Referatu Edukacji i Pomocy Społecznej Pani Katarzyna Targońska. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa zapoznała się  

z oceną współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi oraz zaopiniowała  

ją pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie poprosił, by w kolejnych latach przygotowywać i ogłaszać konkursy na 

zorganizowanie zajęć dla wszystkich osób starszych z terenu gminy Halinów. Środki finansowe 

powinny być przekazywane i wykorzystywane na rzecz wszystkich seniorów, nie tylko tych, 

którzy należą do klubów seniora lub związków emerytów i rencistów. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że przedstawiona prośba zostanie 

uwzględniona. Wszyscy seniorzy mogą brać udział w zajęciach organizowanych przez koła 

seniorów. Gmina postara się opracować inny wariant współpracy, który swoim zasięgiem będzie 

obejmował większą część społeczeństwa osób starszych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy  

w Gimnazjum w Halinowie istnieje koło dziennikarskie? Czy w taki sposób jest zrzeszana 

halinowska młodzież? Przewodniczący Rady zasugerował, by utworzyć młodzieżowe koło 

dziennikarskie, które mogłoby dostarczać wielu ciekawych informacji z życia szkoły. Zdaniem 

radnego największa inwestycja w historii Gminy Halinów – budowa nowego gimnazjum  

w Halinowie – była przełomowym wydarzeniem, które warto jest upamiętnić. W związku z tym, 

dobrze byłoby napisać krótką charakterystykę – jaką powierzchnię wynosi, ile liczy sal 

lekcyjnych, itp., chociażby dla osób, które przyczyniły się do realizacji tak wielkiego projektu. 

Dyrektor Gimnazjum w Halinowie Pan Jan Rutkowski odpowiedział, że przyjmuje do 

wiadomości przedstawioną propozycję. 

Radny Pan Dawid Wojda na wstępie swojej wypowiedzi oznajmił, że przedstawienie 

zainscenizowane przez dzieci z okazji otwarcia Gimnazjum było fantastyczne. Następnie 

zasugerował, by młodzież częściej przygotowywała tak wspaniałe spektakle. 

Dyrektor Gimnazjum w Halinowie Pan Jan Rutkowski ad vocem do wypowiedzi 

przedmówcy powiedział, że Koło Teatralne ,,Skruda" zaprezentowało już 3 spektakle. Grupa 

działa sprawnie, przedstawienia odbywają się regularnie. Seniorzy Gminy Halinów mieli okazję 

gościć na wszystkich występach młodzieży. Zaproszenia na widowiska dostarczane są do Gminy 

oraz w niektórych miejscach wywieszane są plakaty informujące o danym wydarzeniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił, by 

zaproszenia na spektakle przesyłane były do Biura Rady drogą elektroniczną. Następnie 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Na salę weszła radna Pani Katarzyna Goździewska. 

 

                                                 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 kwietnia 2016 roku. 
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6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok dla Gminy Halinów 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2015 rok dla Gminy Halinów przedstawił Sekretarz 

Halinowa Pan Robert Grubek. 

Na salę wszedł radny Pan Przemysław Mirosz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie w swojej wypowiedzi odniósł się do roku bieżącego oraz dużej ilości złożonych 

wniosków dotyczących świadczeń wychowawczych. Bowiem realizacja Programu 500+ oraz 

przeniesienie siedziby Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, to przełomowe wydarzenia, 

dzięki którym pomocą społeczną zostaną objęte nie tylko rodziny ubogie, ale także większość 

mieszkańców Gminy Halinów. Przewodniczący Rady podziękował Burmistrzowi Halinowa  

za działania podjęte w celu poprawy warunków obsługi interesantów. Ponadto wyraził nadzieję, 

iż docelowo, cały budynek starego ośrodka zdrowia zostanie w pełni wykorzystany.   

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w nawiązaniu do wypowiedzi Przewodniczącego 

Rady podziękował, za miłe słowa oraz powiedział, że w kwestii zagospodarowania starego 

budynku ośrodka zdrowia w Halinowie było wiele różnych koncepcji. Ponadto pozostawała 

konieczność znalezienia nowej siedziby MOPS, bowiem obiekt który był dotychczasowo 

użytkowany nie spełniał warunków sanitarnych oraz technicznych. Dodatkowo ze względu  

na realizację Programu 500+ i wzmożoną liczbę przybywających do Ośrodka interesantów, 

należało zapewnić petentom godne warunki obsługi. W związku z tym, część obiektu przy ulicy 

Mickiewicza 23 w Halinowie została dostosowana na potrzeby MOPS. Burmistrz Halinowa  

w dalszej części swojej wypowiedzi wyraził nadzieję, iż wspólnie uda się znaleźć rozwiązanie  

na zagospodarowanie drugiego poziomu budynku. Na zakończenie podziękował pracownikom 

MOPS, Sekretarzowi Halinowa Panu Robertowi Grubkowi za nadzorowanie prac remontowych 

oraz Radzie Miejskiej w Halinowie, która umożliwiła sfinansowanie inwestycji. 

Radny Pan Dawid Wojda na wstępie również podziękował Sekretarzowi Halinowa za sprawne 

przeprowadzenie prac konserwatorskich obiektu przeznaczonego na siedzibę MOPS. Następnie 

zauważył, że koszt realizacji zadania wielokrotnie przerósł kwotę 16 000,00 zł, którą Gmina 

mogła pozyskać na przystosowanie lokalu do realizacji Programu 500+. W związku z tym, radny 

zapytał, czy istnieje szansa na ubieganie się o większy zwrot funduszy?   

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek podziękował za ciepłe słowa, jednakże podkreślił,  

że gdyby nie decyzja Burmistrza Halinowa oraz Rady Miejskiej w Halinowie, nie udałoby się 

dokonać remontu budynku. Następnie w kwestii przeniesienia siedziby MOPS, poinformował  

o zaleceniach Wojewody, bowiem w wielu miejscowościach na terenie całej Polski 

niejednokrotnie dochodziło o nieszczęśliwych wypadków spowodowanych nieodpowiednimi 

warunkami pracy. Ważnym czynnikiem skłaniającym do zmiany lokalizacji była również 

realizacja programu rządowego, który wiązał się z właściwą i godną obsługą licznych 

interesantów, ich komfortem i bezpieczeństwem. W odniesieniu do środków finansowych 

Sekretarz Halinowa wyjaśnił, że Gmina Halinów otrzymała 130 000,00 zł na obsługę Programu, 

tzn. na wynagrodzenia dla pracowników, zakup komputerów, szaf oraz drobne remonty. Kwota  

ta stanowi 2% ogólnej kwoty, którą Gmina Halinów otrzymała na wypłatę zasiłków. W kolejnych 

latach środki na utrzymanie oraz wynagrodzenia będą stanowiły 1,5% wartości pieniędzy 

przeznaczonych na realizację Programu. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy istnieje szansa zlokalizowania przystanku 

autobusowego przy nowej siedzibie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że lokalizację przystanku należy 

uzgodnić z Powiatem, jednak jest to bardzo dobry pomysł, bowiem mieszkańcy Gminy również 

poruszają tę kwestię. Zdaniem Sekretarza Halinowa jest możliwość umiejscowienia przystanku  

w omawianym miejscu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 
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7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński przedstawił interpelację4 dotyczącą niektórych przepisów 

zawartych w Statucie Gminy Halinów. Radny poruszył kwestie inicjatywy uchwałodawczej oraz 

elementów, które powinna zawierać uchwała. Ponadto poinformował, że interpelacja zostanie 

przekazana również w formie papierowej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w odpowiedzi  

na przedstawione pytania, oznajmił, że Statut nie może ograniczać ustawy oraz nie może 

zawierać wszystkich zapisów ustawy. Zdaniem Przewodniczącego Rady zapisy ustawy  

o samorządzie gminnym bądź o finansach publicznych nie powinny być powielane w Statucie. 

Ponadto Przewodniczący wspomniał o uprzednio obowiązującym Statucie, który zawierał bardzo 

szczegółowe zapisy ustaw, co nie było dobrym rozwiązaniem, gdyż w przypadku każdej zmiany 

w danej ustawie należało dokonywać zmian również w Statucie. Na zakończenie swojej 

wypowiedzi poprosił o złożenie na piśmie konkluzji oraz sugestii dotyczących zmian w Statucie 

Gminy Halinów. Zgłoszone uwagi zostaną przekazane do Komisji Regulaminowej. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej interpelacji nawiązał również do zapisu dotyczącego 

reprezentowania Rady na zewnątrz przez Przewodniczącego. Radny przytoczył zapis ustawy  

o samorządzie gminnym – "Zadaniem przewodniczącego jest wyłącznie organizowanie pracy 

rady oraz prowadzenie obrad rady", następnie zapytał, czy zapis Statutu nie nadaje 

przewodniczącemu rady większych uprawnień? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w odpowiedzi  

na pytanie radnego powiedział, że reprezentowanie rady rozumie jako podpisywanie pism 

wychodzących z Biura Rady. Ponadto Przewodniczący Rady dodał, że zapis ten może zostać 

doprecyzowany. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poprosił, o wyłączenie ze Statutu Gminy Halinów zapisów 

dotyczących pracy Biura Rady oraz o stworzenie regulaminu Biura Rady, który zawierałby  

m. in. zasady i terminy informowania radnych o złożonych dokumentach do Biura Rady, zasady 

dystrybucji i udostępnianie dokumentów w formie repozytorium elektronicznego, format i formę 

przesyłanych informacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w ramach wyjaśnienia 

powiedział, że dokumenty skierowane do Rady Miejskiej w Halinowie dostępne są w Biurze 

Rady w godzinach pracy Urzędu. W przypadku zaś skanowania i przesyłania korespondencji 

drogą elektroniczną, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Burmistrza Halinowa  

o określenie, które dokumenty mogą, a które nie mogą być udostępniane. Następnie 

Przewodniczący Rady poprosił, by po złożeniu pisemnej interpelacji, Przewodniczący Komisji 

Regulaminowej Radny Pan Przemysław Mirosz zorganizował posiedzenie Komisji, w celu 

zapoznania się z uwagami bądź też opracowania nowego Statutu Gminy. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej interpelacji odniósł się również do uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Gminy Halinów. Radny zauważył, że uchwała zawiera terminy składania przez radnych  

i mieszkańców wniosków do budżetu na kolejny rok, lecz nie zawiera określeń typu:  

"w nieprzekraczalnym terminie do" lub "wnioski złożone po terminie nie będą rozpatrywane  

w danym roku budżetowym". Radny zapytał zatem, czy wnioski złożone po terminie mogą być 

uwzględniane w opracowywanej uchwale budżetowej? 

Radca Prawny Pan Piotr Zakrzewski w odniesieniu do uwag złożonych przez radnego, 

poinformował, że takie wnioski zawsze mogą być przedmiotem pracy Rady, natomiast w kwestii 

                                                 
4 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 kwietnia 2016 roku. 
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odpowiedzi na pozostałe pytania, radca prawny poprosił, by zgłoszone uwagi zostały przekazane 

w formie pisemnej. Przygotowana odpowiedź byłaby rzetelna i nie budząca wątpliwości. 

Radny Pan Bogdan Janczarek na wstępie wspomniał o VI Jarmarku Okuniewskim oraz  

o VI Biegu Rycerza Okunia, który osiągnął rangę ogólnopolską. Uczestnikami biegu były osoby 

z różnych stron Polski (m. in. udział w biegu wzięła również rodzina z Gdańska). Jarmark 

Okuniewski jest rodzinną imprezą, w której uczestniczy wiele rodzin, spędzając w ten sposób 

razem swój czas wolny. Zdaniem radnego warto jest kultywować taką tradycję. Na zakończenie 

radny podziękował Dyrektorowi, wszystkim pracownikom Gminnego Centrum Kultury oraz 

Burmistrzowi Halinowa za przygotowanie wspaniałej, kulturowej imprezy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Na salę weszła radna Pani Edyta Woźniakowska. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 14.04.2016 r. – plany rozbudowy kanalizacji i wodociągów na terenie Gminy Halinów  

– rozbudowa istniejącej infrastruktury; program rozbudowy oczyszczalni ścieków  

w Długiej Kościelnej; omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 25.04.2016 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie  

na najbliższą sesję. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 06.04.2016 r. – informacja na temat uzyskania oraz wykorzystania środków zewnętrznych 

dla Gminy Halinów; omówienie i zaopiniowanie projektów modernizacji i budowy dróg; 

omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 

 18.04.2016 r. – zapoznanie się z analizą zmian w zagospodarowaniu przestrzennym 

Gminy Halinów. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

Komisja w tym okresie nie spotykała się.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 26.04.2016 r. – zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej  

w Halinowie; informacja Przewodniczącego Spółki Wodnej w Halinowie na temat 

działalności i realizacji bieżących prac na terenie gminy oraz problemów  

i potrzeb; informacja i ocena stanu bezpieczeństwa, zapobiegania przestępczości oraz 

ochrony obywateli w Gminie Halinów w 2015 roku, zapoznanie się z oceną zasobów 

pomocy społecznej oraz ze sprawozdaniem z realizacji programu współpracy Gminy 

Halinów z organizacjami pozarządowymi w 2015 roku. 
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Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

Komisja w tym okresie nie spotykała się.  

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 sprawozdanie Burmistrza Halinowa z realizacji programu współpracy Gminy Halinów  

z organizacjami pozarządowymi w 2015 roku, 

 odpis postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie przywrócenia 

terminu do uzupełnienia braków formalnych skargi kasacyjnej na wniosek Iwony Rogali, 

Krzysztofa Łabędzia, Sylwestra Łabędzia i Waldemara Łabędzia, 

 Uchwała Nr Wa.125.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Halinowa 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2015 rok, 

 informacja Burmistrza Halinowa o przekazaniu wniosku radnego Krzysztofa Mościckiego 

do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie, 

 wniosek Burmistrza Halinowa dotyczący nadania honorowego wyróżnienia Spółdzielni 

Kółek Rolniczych, 

 wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Okuniewie w sprawie nadania honorowego 

wyróżnienia Panu Marianowi Morawskiemu, 

 pismo sołectwa Okuniew w sprawie poparcia prośby mieszkanki Okuniewa dotyczącej 

umorzenia zaległej kwoty podatku, 

 pismo sołectwa Okuniew w sprawie modernizacji drogi wojewódzkiej nr 637 

przebiegającej na odcinku drogi w Okuniewie i Michałowie, 

 pismo sołectwa Józefin dotyczące naniesienia pasów na drodze powiatowej (2201W)  

ul. Stołecznej w Józefinie, 

 pismo sołectwa Duchnów (Gmina Wiązowna) w sprawie podjętych uchwał dotyczących 

ustalenia obwodów publicznych szkół podstawowych, 

 wezwanie mieszkańca Halinowa do usunięcia naruszenia prawa w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Halinów, 

 pismo sołectwa Krzewina w sprawie poparcia budowy chodnika oraz poprawę 

nawierzchni na ulicy 3-go Maja w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki przedstawił informacje 

dotyczące Jarmarku w Okuniewie, którego początki sięgają czasów przedwojennych. 6 lat temu 

to kulturowe wydarzenie zostało reaktywowane i do dnia dzisiejszego, dzięki pomocy władz 

Gminy oraz Powiatu ma swoje miejsce w kalendarzu uroczystości kulturowych. Ponadto  

ze względu na tradycję historyczną, zdaniem Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu, należałoby 

powrócić do organizowania jarmarku wiosennego oraz jesiennego. Następnie mówca 

poinformował o sesji Rady Powiatu, która miała miejsce w dniu 27.04.2016 roku. Podczas obrad 

przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Mińsku Mazowieckim przedstawili informacje  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Powiecie. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

przekazał podziękowania Komendanta oraz jego Zastępcy dla Burmistrza Halinowa oraz Rady 
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Miejskiej w Halinowie za okazywane wsparcie. W dalszej części swojej wypowiedzi Radny 

Rady Powiatu zwrócił uwagę na problem kradzieży uli. Zaapelował, by przekazywać hodowcom 

ostrzeżenia o zagrożeniu ze strony grabieżców. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu ostrzegł  

o niektórych produktach (tj. figi suszone, szproty wędzone w oleju, konfitura z borówki, morele 

suszone, makrela wędzona, żurawina suszona, koktajl z czarnej porzeczki), które zawierają 

metale ciężkie prowadzące do poważnych powikłań zdrowotnych. Przestrzegł także  

o niebezpiecznych kleszczach, których jest bardzo duże natężenie, a także podał nieco 

żartobliwe, jednak wskazujące na rozwagę w działaniu hasła: „Chroń się przed kleszczami 

wszystkimi sposobami”, „Kleszcz mały, czy duży nic dobrego nie wróży”. Na zakończenie 

swojej wypowiedzi Radny poinformował o Programie Przeciwdziałania rakowi szyjki macicy, 

sromu i pochwy, wywoływanego przez wirusy HPV, który realizowany jest przez Gminę Mińsk 

Mazowiecki. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek przedstawił informacje dotyczące: 

 przebudowy drogi przy ulicy 3-go Maja w Halinowie, w bieżącym roku zostanie 

sporządzona dokumentacja projektowa, Powiat będzie ubiegał się o dofinansowanie 

zadania z Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, 

 zaangażowania Radnego Rady Powiatu Pana Ireneusza Piaseckiego oraz proboszcza 

parafii w Okuniewie, dzięki którym parafia otrzymała dofinansowanie na konserwacje 

zabytkowego Kościoła – 20 000,00 zł (ponadto dotacje otrzymała parafia w Dębem 

Wielkim również w kwocie 20 000,00 zł), 

 odwodnienia i przebudowy chodnika na ulicy Okuniewskiej w Halinowie (na odcinku 

przy szkole), 

 wykoszenia i oczyszczenia rowu w Krzewinie,  

 przyjętym planie transportowym, który uwzględnia wniesione przez Gminę Halinów 

uwagi i sugestie. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek przedstawił informacje dotyczące: 

 planu transportowego Powiatu Mińskiego, który został przyjęty na ostatniej sesji Rady 

Powiatu wraz z uwzględnieniem wszystkich zgłoszonych przez Gminę Halinów 

wniosków, rozpatrzenie uwag zawdzięcza się Burmistrzowi Halinowa oraz jego Zastępcy, 

którzy przeprowadzili negocjacje ze Starostwem dotyczące ilości kursów i innych 

aspektów, 

 środków finansowych przekazanych na renowacje Kościołów – w Okuniewie na 

konserwację ołtarza oraz w Dębem Wielkim na renowację organów, 

 pisma radnych Rady Miejskiej w Halinowie oraz pisma mieszkańców Halinowa  

w sprawie przebudowy nawierzchni oraz budowy chodnika na ulicy 3-go Maja  

w Halinowie,  

 wymiany uszkodzonych słupów oświetleniowych w Długiej Kościelnej, 

 remontu szpitala w Mińsku Mazowieckim – Komisja Budżetowa Rady Powiatu będzie 

spotykała się raz na kwartał i na bieżąco analizowała następujące zmiany. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na wstępie podziękował radnym powiatowym  

za wsparcie w kwestii planu transportowego. Poza jednym szczegółem plan został przyjęty  

z uwzględnieniem uwag Gminy. Jest to dobra wiadomość, gdyż zapisy nowego planu  

są korzystne dla wszystkich mieszkańców Gminy, zwłaszcza dzieci i młodzieży dojeżdżających 

do szkół. Następnie Burmistrz Halinowa podziękował za poparcie inicjatywy – realizacji 

dokumentacji projektowej przebudowy ulicy 3-go Maja w Halinowie w kierunku Krzewiny  

i Desna. Ponadto Burmistrz Halinowa poinformował o spotkaniu z proboszczem parafii  
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w Halinowie w sprawie budowy parkingu przy Kościele. Proboszcz zobowiązał się  

do przeprowadzenia rozmów z Kurią o możliwości nieodpłatnego przekazania terenu (poza 

ogrodzeniem kościoła) na rzecz Starostwa Powiatowego. Jeżeli Kuria Diecezji Warszawsko-

Praskiej wyrazi zgodę, Starostwo Powiatowe wraz z Gminą Halinów podejmie inicjatywę 

przebudowy obecnego parkingu.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek podał informacje dotyczące spotkania Radnych Rady 

Miejskiej w Halinowie – Pana Mirosława Szmurło oraz Pana Adama Rudnickiego z Dyrektorem 

Zarządu Dróg Powiatowych Panem Andrzejem Solonkiem w sprawie odwodnienia w Długiej 

Kościelnej oraz odcinka chodnika przy szkole w Halinowie. Inwestycja zostanie realizowana  

w najbliższym czasie. Ponadto odbyły się przetargi pod kątem spraw drogowych. Zostaną 

sporządzone umowy z wykonawcą – Panem Dołowym. Aktualnie cena nakładki asfaltowej jest 

niska, w związku z tym środki finansowe przeznaczone na to zadanie winny być wystarczające. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu Rady 

Miejskiej w Halinowie przekazał serdeczne podziękowania dla radnych powiatowych za pomoc 

w kwestii modernizacji ulicy 3-go Maja w Halinowie.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1602.  

Obrady wznowiono o godz. 1628.  

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania 

honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów” – Druk Nr 180 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania 

honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów” – Druk Nr 181 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odczytał wniosek 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Okuniewie dotyczący nadania honorowego wyróżnienia 

„Zasłużony dla Gminy Halinów” dla Pana Mariana Morawskiego.  

Sekretarz Ochotniczej Straży Pożarnej w Okuniewie Pan Krzysztof Mościcki w swojej 

wypowiedzi odniósł się do wniosku OSP w Okuniewie. Przedstawił argumenty uzasadniające 

złożenie przedstawionego wniosku oraz wyraził pozytywny stosunek w kwestii wyróżnienia Pana 

Morawskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odczytał pozytywną 

opinię Kapituły Wyróżnień w sprawie wyróżnienia Pana Morawskiego. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odczytał 

wniosek Burmistrza Halinowa w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla 

Gminy Halinów” dla Spółdzielni Kółek Rolniczych w Halinowie. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poprosił o poparcie powyższego wniosku oraz 

podjęcie uchwały. 

Radny Pan Adam Rudnicki przedstawił krótką historię Spółdzielni Kółek Rolniczych oraz 

zarekomendował Spółdzielnię do nadania jej honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy 

Halinów”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odczytał pozytywną 

opinię Kapituły Wyróżnień w sprawie wyróżnienia Spółdzielni Kółek Rolniczych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 
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Radny Pan Jan Papis zwrócił uwagę, iż Spółdzielnia wielokrotnie pomagała mieszkańcom 

Gminy, zwłaszcza w sytuacjach kryzysowych. Podsumowując ogrom pracy Spółdzielni na rzecz 

wspólnoty samorządowej, podjęcie omawianej uchwały, a co za tym idzie uhonorowanie 

Spółdzielni wydaje się być uzasadnione. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla 

Gminy Halinów” – Druk Nr 180 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecne na sali radne: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Katarzyna Goździewska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla 

Gminy Halinów” – Druk Nr 181 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecne na sali radne: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Katarzyna Goździewska. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023  

– Druk Nr 174 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 175 

Projekty uchwał wraz z autopoprawkami od punktu nr 13 do nr 14 omówiła Skarbnik Halinowa 

Pani Teresa Karwowska. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2016-2023 oraz zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok.  

Na salę weszła radna Pani Edyta Woźniakowska. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 175 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 174 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Druk Nr 176 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zgłosił autopoprawkę 

do projektu uchwały – tytuł uchwały winien brzmieć: Uchwała Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmian w Statucie Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej – Druk Nr 176 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Jan Papis. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Halinów na lata 2016-2025  

– Druk Nr 177 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Prezes Contract Consulting Pani Edyta Dziekońska na wstępie podziękowała za zaufanie oraz 

możliwość współpracy. Następnie wyraziła nadzieję, iż omawiana Strategia będzie dokumentem 

technicznym, który przyniesie Gminie Halinów wiele korzyści na etapie ubiegania się  

o pozyskanie dofinansowania na realizację wielu ważnych inwestycji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał, czy wszystkie uwagi wniesione przez Radnych Rady 

Miejskiej w Halinowie zostały uwzględnione? 

Prezes Contract Consulting Pani Edyta Dziekońska odpowiedziała, że na etapie prac nad 

Strategią wnoszonych było wiele uwag zarówno ze strony radnych, jak również pracowników 

Urzędu. Wszystkie propozycje zmian, które były możliwe do wprowadzenia, zostały 

uwzględnione. 
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Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w ramach wyjaśnienia poinformował, że Strategia 

jest dokumentem ogólnym, który nie zawiera szczegółowych zapisów. Niektóre uwagi radnych 

nie zostały zaakceptowane ze względu na szczegółowość. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że  

w dokumencie zostało zawartych wiele uwag dotyczących kwestii społecznych, osób starszych 

oraz niepełnosprawnych. Za pomocą tych zapisów Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Halinowie będzie miał większą szansę na pozyskiwanie dodatkowych środków finansowych. 

Ponadto Przewodniczący Rady zapewnił, że ujęte w Strategii inwestycje dotyczą wszystkich 

miejscowości z terenu gminy Halinów. Na zakończenie swojej wypowiedzi Przewodniczący 

Rady podziękował Pani Edycie Dziekońskiej, Sekretarzowi Halinowa, Radnym Rady Miejskiej  

w Halinowie, Sołtysom oraz wszystkim osobom, które przyczyniły się do opracowania Strategii 

Zrównoważonego Rozwoju Gminy. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy 

Halinów na lata 2016-2025 – Druk Nr 177 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Jan Papis. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie oceny 

aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Halinów oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego – Druk Nr 178 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Inwestycji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Halinów oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Stankiewicz w nawiązaniu do omawianej analizy zapytał, kiedy zostanie 

wyłożony do publicznego wglądu i przyjęty plan zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Michałów? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że w przypadku niepodjęcia 

uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Halinów, nie będzie możliwe przyjęcie żadnego nowego miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego. Burmistrz Halinowa wyraził nadzieję, iż plan 

Michałowa zostanie przyjęty na jednej z najbliższych sesji. Następnie wyjaśnił, że omawiana 

uchwała jest uchwałą porządkową – treść analizy nie ma wpływu na opracowywane plany, 

jednak musi ona zostać podjęta, gdyż wymagają tego obowiązujące przepisy prawne.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Halinów oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego – Druk Nr 178 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

 

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Jan Papis. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie odstąpienia  

od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Stary Konik – część A, gmina Halinów – Druk Nr 179 

Projekt uchwały omówił Burmistrza Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stary Konik – część A, gmina Halinów  

– Druk Nr 179 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Jan Papis. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia 

wezwania Wnioskodawcy do usunięcia naruszenia prawa uchwałą  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Halinów – część A i C, gmina Halinów – Druk Nr 182 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy wezwanie dotyczy przekwalifikowania 

przeznaczenia terenu działki położonej w Halinowie? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że tak. Następnie wyjaśnił,  

że prowadzenie działalności usługowej, jaką jest skup węgla jest niezgodne z miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego miejscowości Halinów (niezgodne zarówno  

z poprzednim, jak również obowiązującym planem).  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

wypowiedzi Burmistrza Halinowa powiedział, że teren, którego dotyczy wezwanie jest terenem 

mieszkalnym, a nie usługowym. W obecnym stanie prawnym, to Wnioskodawca narusza interes 

prawny sąsiadów, którzy oczekują żyć w godnych warunkach. 
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Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w ramach wyjaśnienia poinformował,  

że przedmiotowy teren należał niegdyś do Gminy Halinów, a dzierżawcą wieczystym była 

Gminna Spółdzielnia. Wnioskodawca odkupił dzierżawę wieczystą, a następnie własność.  

W międzyczasie zmienił się plan zagospodarowania przestrzennego Halinowa, jednak zapisy 

dotyczące terenu w obu planach zabraniały prowadzenia tego typu działalności usługowej. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania Wnioskodawcy do usunięcia 

naruszenia prawa uchwałą w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Halinów – część A i C, gmina Halinów – Druk Nr 182 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Jan Papis. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 28 stycznia 2016 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

28 stycznia 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecny na sali radny: Pan Jan Papis. 

21. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 25 lutego 2016 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

25 lutego 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecny na sali radny: Pan Jan Papis. 
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22. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 10 marca 2016 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 10 marca 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecny na sali radny: Pan Jan Papis. 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 18 marca 2016 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XIX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 18 marca 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecny na sali radny: Pan Jan Papis. 

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski oznajmił, że sprawozdanie dotyczące działań 

inwestycyjnych zostanie przedstawione przez Zastępcę Burmistrza Halinowa Pana Adama 

Sekmistrza na kolejnej zwyczajnej sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przypomniał  

o składaniu przez radnych oświadczeń majątkowych za 2015 rok do końca kwietnia br. 

(najpóźniej do dnia 2 maja br.). Następnie zaprosił wszystkich obecnych na uroczystość 

obchodów Święta Miasta i Gminy Halinów w dniu 2 maja br., którą rozpocznie msza święta  

w Kościele w Długiej Kościelnej o godz. 1500. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zaapelował, by materiały na sesję – projekty uchwał były 

przekazywane radnym w formie elektronicznej. Zdaniem radnego jedynie autopoprawki oraz 

uchwały „z ręki”, powinny być przygotowywane w wersji papierowej. 

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zwróciła się do Burmistrza Halinowa z prośbą  

o zastanowienie się nad budową parkingu przy targowisku w Halinowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zauważył, że 

targowisko jest strategiczną częścią Halinowa. W związku z tym teren wokół targu warto byłoby 

wykorzystać w taki sposób, by służył wszystkim mieszkańcom Gminy. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że w obecnej chwili najważniejsze 

jest uregulowanie kwestii związanej z ulicą Paderewskiego w Halinowie oraz zlokalizowanie  

w tym miejscu parkingu przeznaczonego dla osób korzystających z targowiska. 
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25. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 28 kwietnia 2016 roku o godz. 1742 zamknął obrady XXI sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 kwietnia 

2016 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 kwietnia 

2016 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 kwietnia 2016 

roku. 

3. Załącznik nr 3 – sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi w 2015 roku. 

4. Załącznik nr 4 – interpelacja radnego Pana Andrzeja Piekucińskiego. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych, 

działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. Podstawa prawna: 

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2015 r. poz. 

2058 z późn. zm.). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 


